



Protokoll styrelsemöte S08

Närvaro:	Daniel Appelgren	Ordförande
	Sara Brodin	Sekreterare
	Björn Nilsson	Sexmästare
	Erik Iveroth	Programmästare
	Henrik Andersson	Cafémästare
	Josefin Brandt	Industrimästare
	Ludwig Magnusson	SRD-ordförande, till §15
	Olov Petrén	Överphös
	Totte Nilsson	Källarmästare

- §1 OFMÖ Daniel Appelgren förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Henrik Montan, sudo
Henrik Torstensson, sudo
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringen av §9 .SE internetfond till §9 Sponsring av server.
- §5 Föregående mötets protokoll Beslut om protokoll S06 bordlades p.g.a. att justeringssignatur saknades. Även protokoll S07 släntrar efter.
- §6 Beslutsuppföljning Beställningen av styrelsetröjor går iväg ikväll.
Styreslen väntar på ett offertförslag från låskontakten.
- §7 Meddelanden Björn meddelade att ET-puben var lyckad.
Josefin meddelade att HiQ ska ha en pubkväll i iDét v.3 i läsperiod 2.
Sara meddelade att D-chip ska anordna ett LAN fredagen den 16:e mars i iDét.
Daniel meddelade att:
- JFF hålls lördagen den 17:e mars.
- Styrelsen är inbjuden på styrelsefest hos F lördagen den 31:e mars.
- §8 Möteteknik Styrelsen **beslöt** att yrkanden ska lämnas in till mötesordförande när viktiga beslut ska tas.
- §9 Sponsring av server Scalado vill sponsra med en webbserver / databasserver. Styrelsen diskuterade deras krav.
Daniel Appelgran yrkade på att följande punkter ska ingå i deras sponsringsavtal:



att Scalado får gå på teknikfokus gratis.

att Scalado får uppmärksammas i README.

att Scalado får tre tillfällen att sprida information om exjobb via hemsidan och anslagstavlor.

att Scalado får en skylt uppsatt i iDét.

att Scalado uppmärksammas på Datatekniksektionens hemsida, vänstra navigationsfältet, under ett verksamhets års tid.

Josefin Brandt yrkade

att Tedkomplie ska få ha en skylt i iDét. Den ska sitta uppe så länge vi använder spisen, dock minst under ett verksamhets år.

Erik Iveroth yrkade

att Sexmästeriet får i uppgift att fixa så att deras sida berättar om vilken sponsring de fått.

att root får i uppgift att fixa så att hans sida berättar om vilken sponsring de fått.

Olov Petren yrkade

att Tedkompile ska få ha sin logga på hemsidan under ett halvårs tid.

Josefin Brandt yrkade

att Tedkompile ska få ha sin logga på hemsidan under ett verksamhets års tid.

Styrelsen **beslöt**

att bifalla Daniel Appelgrens yrkande.

att bifalla Josefin Brandts första yrkande.

att bifalla Erik Iveroths yrkande.

att avslå Olov Petréns yrkande.

att bifalla Josefin Brandts andra yrkande.

Det framvaskade förslaget ställdes mot avslag.

Styrelsen **beslöt**

att Scalado får gå på teknikfokus gratis.

att Scalado får uppmärksammas i README.



- att** Scalado får tre tillfällen att sprida information om exjobb via hemsidan och anslagstavlor.
- att** Scalado får en skylt uppsatt i iDét.
- att** Scalado uppmärksammas på Datatekniksektionens hemsida, vänstra navigationsfältet, under ett verksamhets års tid.
- att** Tedkomplie ska få ha en skylt i iDét. Den ska sitta uppe så länge vi använder spisen, dock minst under ett verksamhets år.
- att** Sexmästeriet får i uppgift att fixa så att deras sida berättar om vilken sponsring de fått.
- att** root får i uppgift att fixa så att hans sida berättar om vilken sponsring de fått.
- att** Tedkompile ska få ha sin logga på hemsidan under ett halvårs tid.
- §10 Utlåningsregler för iDét Styrelsen **beslöt**
- att** Totte Nilsson ska fortsätta med uppdateringen av utlåningsreglerna för iDét.
- §11 Sektionens Utskott Sara Brodin yrkade
- att** Ordförande, vice Ordförande samt Olov Petren ska granska reglemente och stadgar. Arbetet ska vara klart en månad innan HT1.
- Styrelsen **beslöt**
- att** bifalla Sara Brodins yrkande.
- §12 Kontokort Efter diskussion bestämdes styrelsen sig för att bordlägga punkten tills Skattmästaren kan närvara.
- §13 Middag med E-styrelsen Kl. 19 onsdagen den 14 mars har D-styrelsen bjudit in E-styrelsen på middag.
- §14 Första kvartalet av 2007 Daniel Appelgren informerar Styrelsen om vad Styrelsen har gjort och vad vi planerat att göra. Arbetet går framåt, men mycket återstår av styrelsens mål. Ordförande är nöjd.
- §15 Vårterminsmöte VT1 hålls den 19 april. Varje mästare fick i uppgift att skriva några rader om vad sitt mästeri gjort under våren.
- Ludwig Magnusson lämnade mötet.
- §16 Övrigt Björn kom med förslag om att sektionen borde ha UPS till det nya tagsystemet samt servern. Totte fick i uppgift att be root undersöka saken.



Erik tyckte att sektionen borde ha sponsringspaket. Styrelsen tyckte det var onödigt då företag oftast vill ha olika saker.

Erik tog upp den framtida avvecklingen av kårobligatoriet. Hur påverkar detta D-sektionen? Daniel fick i uppgift att prata med kåren.

Daniel meddelade att han varit på ordförandekollegiemöte förra veckan och de diskuterade:

- att Elektrotekniksektionen har börjat med pluggfik veckorna innan tentaveckan. De undrade om D-sektionen ville hjälpa till denna läsperiod? Daniel ska prata med dem om detaljer.
- kårens så kallade oetiska fonder.
- att teknologatron ska gå av stapeln den 16:e maj och behöver hjälp av sektionernas sexmästerier.

Olov informerade om varför renoveringen av köket drar ut på tiden.

Styrelsen **beslöt** att ge köksgruppen i uppdrag att kalla Mats Cedervall och representanter från Akademiska Hus till ett möte för att diskutera renoveringsplanerna kring köket.

§17 OFMA

Mötesordförande Daniel Appelgren förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Sara Brodin
Sekreterare

Daniel Appelgren
Ordförande